



FRENCH COACHING FARIDABAD

www.frenchcoachingfaridabad.com

2H-109, NIT Faridabad

Contacts: 9910082375, 9582212375, 9654782374, 0129-4062374

Vous écrivez une lettre à un ami français expliquant le système politique en France.

Paris, Le 21 janvier

Cher Nikhil

Comment ça va ? Je vais bien ici en France. Ça fait longtemps que je ne t'ai pas écrit. Dans cette lettre, je vais te parler du système politique en France.

Le Parlement français se compose de deux assemblées : l'Assemblée nationale et le Sénat. Les membres de l'Assemblée nationale, les députés, sont élus par le peuple. Le palais Bourbon est le siège de l'Assemblée nationale. Les membres du Sénat s'appellent les sénateurs. Le palais du Luxembourg est le siège du Sénat. Le Président français est élu par les citoyens pour cinq ans. Situé au cœur de Paris, près des Champs-Élysées, le palais de l'Élysée est l'endroit où travaille et vit le Président. Le Président de la République française s'appelle Emmanuel Macron. Le Président de la République française a beaucoup de responsabilités comme il représente le pays tout entier : Quand il voyage officiellement à l'étranger, il parle au nom de la France et de tous les Français. Il nomme les hautes personnalités de l'État : le Premier ministre et les ambassadeurs. Il est le chef des armées.

Décris-moi le système politique de ton pays.

Ton ami,

Jacques

You write a letter to a French friend explaining the political system in France.

Paris, January 21

Dear Nikhil

How are you? I'm doing well here in France. It's been a long time since I wrote to you. In this letter, I will tell you about the political system in France.

The French Parliament is made up of two assemblies: the National Assembly and the Senate. The members of the National Assembly, the deputies, are elected by the people. The Bourbon Palace is the seat of the National Assembly. The members of the Senate are called senators. The Luxembourg Palace is the seat of the Senate. The French President is elected by citizens for five years. Located in the heart of Paris, near the Champs-Élysées, the Élysée Palace is where the President works and lives. The President of the French Republic is Emmanuel Macron. The President of the French Republic has many responsibilities as he represents the entire country: When he travels officially abroad, he speaks on behalf of France and all French people. He appoints the senior figures of the State: the Prime Minister and the ambassadors. He is the leader of the armies.

Describe the political system of your country.

Your friend,

Jacques